Persoonlijke voornaamwoorden / osobní zájmena (on – o něm, s ním)

	IK
	MIJ / ME

	JIJ / JE
	JOU / JE 

	U
	U

	HIJ
	HEM

	ZIJ / ZE
	HAAR

	HET
	HET

	WIJ/WE
	ONS

	JULLIE
	JULLIE

	ZIJ /ZE
	HEN / ZE



Pádový tvar (tzv. „druhý tvar“)  je totožný v pozici předmětu, i po předložkách. Po předložkách jen častěji volíme plný tvar (mij/ jou), jinde redukovaný (me / je). 
Příklady: 
· Houd je van mij?
· Ja, ik houd van jou.
· Wij wachten op hem.
· Wij wachten op haar.
· Ik zie je / hem / haar niet. 
· Kunnen jullie me goed horen?
· De modertaalspreker begrijpt ons / hen / jullie/ je niet.



Bezittelijke voornaamwoorden / přivlastňovací zájmena (jeho, jejich,..)

	IK
	MIJN

	JIJ / JE
	JOUW / JE 

	U
	UW

	HIJ
	ZIJN

	ZIJ / ZE
	HAAR

	HET
	ZIJN

	WIJ/WE
	ONS / ONZE

	JULLIE
	JULLIE

	ZIJ /ZE
	HUN



Příklady: 
· Dit zijn mijn sluetels, waar zijn jouw sleutels?
· Jullie docente is heel lief, en mijn docente ook.
·  Is dit uw koffer, meneer?
· Hun kinderen studenten in Spanje. 
· Dit is ons huis en dat is onze tuin. 

LET OP / POZOR:
ONS X ONZE – záleží na členu
ONS - het-woorden: ons huis, ons boekje, ons kindje
[bookmark: _GoBack]ONZE - de- woorden a plurál : 	onze woning, onze dochter, onze huizen, onze docenten, onze kinderen

